
Zápis z pracovného stretnutia Kooperačnej rady Udržateľného mestského rozvoja 

„Mestskej funkčnej oblasti Michalovce“  

 

Program rokovania:   

• Schválenie programu stretnutia 

• Schválenie projektového zámeru obce Lastomír pre vypracovanie projektovej dokumentácie  

v rámci výzvy IROP-PO7-SC76-2022-98 

• Rôzne 

• Diskusia 

• Záver 

Dátum: 02. mája 2023 

Miesto: Zasadacia miestnosť Mestského úradu v Michalovciach, č.d. 214 

Čas: 10.00 hod. 

                                

Prítomní:  

Mgr. Miroslav Dufinec, predseda KR UMR MFO Michalovce 

Ing. Jozef Sokologorský, podpredseda KR UMR MFO Michalovce 

Ing. Andrea Dobranská, Unomedical, s.r.o., zástupkyňa podnikateľského sektora 

Mgr. Katarína Olšavová, riaditeľka Gymnázia Pavla Horova, zástupkyňa akademického sektora 

Mgr. Tomáš Bielovský, Ekopatria o.z., zástupca neziskového sektora  

Ing. Štefan Bubeňko, starosta obce Lastomír 

Mgr. Kristína Tobiašová, koordinátor Rady partnerstva KSK 

Mgr. Marcel Lacko, Senior projektový koordinátor, Regionálne centrum Košice 

RNDr. Jana Machová, vedúca Odboru informatizácie a grantov 

Ing. Daniela Vargová, referentka Odboru informatizácie a grantov 

Nezúčastnili sa: 

Mgr. Jana Margová, prednostka Okresného úradu v Michalovciach 

Ospravedlnili sa: 

Ing. Štefan Rovňák, zástupca za obce UMR 

Ing. Peter Bánoci, referent Odboru informatizácie a grantov 

 

 

 



I. Otvorenie 

Poradu otvoril a viedol Mgr. Miroslav Dufinec, predseda KR UMR MFO Michalovce, ktorý 

prítomných privítal a oboznámil s programom stretnutia. Všetci prítomní s programom 

súhlasili, nikto nepredložil doplňujúci bod. 

II. Hlavná časť 

• V úvode stretnutia boli určení overovatelia zápisnice: 

- Za členov KR UMR MFO Michalovce bol určený Ing. Jozef Sokologorský 

- Za administratívne kapacity UMR MFO Michalovce bola určená Ing. Daniela Vargová 

• Starosta obce Lastomír, Ing. Bubeňko, predstavil projektový zámer 

• Predseda KR UMR MFO vyzval prítomných na doplňujúce otázky, žiadne neboli 

• Predseda vyzval prítomných na  hlasovanie za schválenie projektového zámeru 

• Hlasovanie: 

- Za:   5 

- Proti:   0 

- Zdržali sa: 0 

• Predseda KR UMR MFO konštatoval schválenie projektového zámeru 

• Vedúca odboru OIaG, RNDr. Jana Machová, oboznámila prítomných s aktuálnym stavom 

procesov v rámci UMR, zároveň vyjadrila znepokojenie nad dĺžkou trvania jednotlivých 

procesov 

• Mgr. Lacko spomenul 3. verziu Jednotného metodického rámca, ktorý by už mal byť 

finálny. Tiež upozornil na dôležitosť maximálnej prípravy projektov kvôli možnosti rýchlo 

čerpať prostriedky na projekty v rámci UMR. Je dôležité týmto deklarovať, že sme 

schopní vyčerpať alokáciu v danom čase. Vzhľadom na nedostatočné alokácie pri 

jednotlivých opatreniach bude možné „vymeniť“ resp. „bartrovať“ alokácie medzi 

jednotlivými UMR-ami, nebude to však jednoduché, keďže potreby sú väčšinou podobné 

naprieč celým Slovenskom.  

• Priorita EÚ bližšie k občanom je hlavným pilierom, zároveň je tam najväčší deficit financií 

• Michalovce sa pokúsia osloviť na výmenu UMR Košice 

• Predseda KR UMR MFO Michalovce poďakoval prítomným za účasť a stretnutie ukončil. 

 

Vypracovala: RNDr. Jana Machová  

V Michalovciach 03.05.2023 

 

                                                                                                                        _______________________ 

                                                                                                                            Mgr. Miroslav Dufinec 

Predseda KR UMR MFO Michalovce 

 

Overovatelia: 

Ing. Jozef Sokologorský 

Ing. Daniela Vargová  


